
Ekstraordinært Brugerrådsmøde mandag den 6. maj 
2013 kl. 1900 på Havnekontoret 

 
Tilstede: Steen Holbek, Niels Peter, Arne Madsen, Per Hansen, Peter Wium, 
Jan Thorst, Ivar Krogager, Søren D. Brask, Kenneth Højlund 
 
Afbud: Ingen.  
 
 
Dagsorden/Referat:  
 

1. Kort orientering om forhandlingerne med Køge Kommune: Steen 
Holbek orienterede Brugerrådet om, at der var accepteret et forslag 
omkring deling af Rentjordsdeponiet, hvilket indebar en ca. 50% deling 
af området. Denne løsning var ikke den optimale for Køge Marina, men 
var det bedst opnåelige.   

2. Tilbud fra Køge Jorddepot om at sammenkoble molen ved grønt 
fyr, med den nye nordvestlige molestrækning: Brugerrådet 
anbefaler, at der laves en permanent sammenkobling af eksisterende 
”grøn” mole, med den nye nordvestlige mole. Men da der er et ønske om 
bedre vandgennemstrømning er en forudsætning for accept af forslaget, 
at der laves en passage i form af et rør eller en lille bro, således at der 
skabes mulighed for bedre gennemstrømning, samt gennemsejling med 
kajakker, kanoer etc.  

3. Debat om ”rødt” skraveret område på ca. 10.000 m2, i den 
sydlige del af det nye havnebassin, som evt. kan opfyldes med 
jord: På det foreliggende grundlag kan Brugerrådet ikke tage stilling til 
opfyldning af det med rødt skraverede område ind mod jorddeponiet, da 
man ikke kender det fremtidige behov. Herunder om fremtidig indtjening 
indgår i driften af Køge Marina.   

 
Kenneth	  Højlund	  	  
referent	  


